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Zajmalo by mně proč se všichni ženou do vysokých obsahu kolem 700ccm? Mně osobně se taky vic libi
něco okolo 700ccm než třeba 400-500ccm. Jednou sem někde četl něco o polarisu 500, majtel psal že
mu výkon nikdy nechyběl. Tak jak to je u vás? Ti co máte něco okolo 500kubiku, chyběl vám někdy
výkon nebo něco? Vám co máte 700ccm asi ne že? Je větši rozdíl u sptřeby třeba grizlyho 750 a 550 a
pod.? Já kdybych bral někdy čtyřkolku radši bych si koupil už pořádnou mašinu že ale jak to je
doopravdy?
TeSi5 13.02.2009 18:20:00

Rezerva se vždycky hodí...
Řezňa- 13.02.2009 18:24:50

TeSi_cheating> A co spotřeba? Neni vyši?
TeSi5 13.02.2009 18:27:46

Spotřebu neřeším a i kdybych řešil, nemám s čím porovnat.
pavlos11 13.02.2009 18:30:03

souhlasím ze rezerva se vzdycki hodí ale ja ju bouzel nemam :´-( jednou se mnel dost
nahnany protoze sem ubec v nadrzi nemnel benal a jeste bylo predemnou 2,5km tak
sem jel tak 5km/h abych to nemusel tlacit dom tech 2,5km nakonec sem dojel ja bych
uvital na 110ccm rezervu
Řezňa- 13.02.2009 18:35:48

Ted' mám v tom guláš :-$ . Já myslel že Tesi napsal rezerva jako výkonová rezerva a
pavel napsal že rezerva v nádrži. Tak jak si to Tesi myslel?
koncak 13.02.2009 18:45:18

mam 650.mega kola,nastrojeny tezki.a zebych touzil po necem vykonym tose rict
neda,vykon muzu rozdavat. a cose rezervy tyce,teda v nadzi tak ta mizi tak rychle ze
race rezervy mam tri,jednu v nadrzi a dva desetilitrove kanistry v boxu. :lol: :lol: :lol:
:lol:
TeSi5 13.02.2009 18:53:05

Myslel jsem to, jako výkonová rezerva. :-D
pavlos11 13.02.2009 18:58:39
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Řezníík> sem to spatne pochopil ja sory, to ja mnel sem 6koniku dost slaby urco bi se
hodilo uz tech 12koniku na nove to skusim nahnat 12koniku ale nevim jestli se to
podari :-D
Dzejar 13.02.2009 20:05:00

Nikdy jsem nejel na silnější čtyřkolce než mám teď glada, to je fakt, tak ani nebudu
porovnávat. Ze zkušenosti jen vím, že jsem s ním roztáhl traktor, odtáhl aouto na
prázdných gumách po poli na šroťák. Museli jsme na kolce jet dva, protože jinak se
protáčely kola.Zkrátka co se výkonu týká, nemám k němu výhrady. V terénu mě taky
nenechal a když si představím že vyjíždím krpál, v půlce zastavím a znovu se rozjedu
na čtvrt plynu, protože víc už plynu a šel by na záda i se mnou, tak říkám, výkon mi
stačí. Rychlost je ve dvou lidech 90-95km/h a to my taky stačí abych se zabil. Když
jsem zapadlul ve sněhu i v bahně, kola se točila jako zběsilá, ale kolka nejela. Když si
to sedne na břicho, pomůže jenom naviják nebo jiná kolka. Nevím, jak jinak by se větší
výkon zužitkoval, snad jenom do axelerace, ale to je otázka. Zkrátka zatím mi výkon
nijak nechybí.
Pípa. 13.02.2009 20:38:42

No když si vezmu že sem měl shineray 250 a teď mám ltz 400,tak mám výkonu
habakuk. :-DD
fidok 13.02.2009 20:43:24

Ja ted prodavam Accesse 300 a jdu do Yamahy 700,ten motor je perfektni na zivotnost
a proti mensim,to je hlavni duvod proc jdu do vyssiho obsahu...no a taky trochu
zpracovani :-)
Joey 13.02.2009 20:54:27

velkej objem je velkej objem. ovšem čim větší je tak tim musí mít člověk vymakanější
fyzičku, aby ovládal čtyřkolku a ne čtyřkolka jeho. u užitkáčů si myslím že je spíše
dúležitý krouťák než ten výkon. velkej objem je dobrej a když si vezmete že cenovej
propad mezi grizzlym 450 a grizzlym 700 je asi směšnejch 20 táců, tak si myslim že je
určitě lepší vzít většího méďu. menší by za chvíli přeestal stačit
pavlos11 13.02.2009 20:57:47

fidok> sem se uz dival ze to prodavas aji za slusnou cenu toho accessa prodavas :-DD
pumma 13.02.2009 21:05:32

Řezníík> mám 200ku a jezdím s klukama co maj i vyšší kubatůry od 300 až přes
700-(spotřebu benzínu nikdo neřeší),mají pracanty i sportky a já jim :-DD v terénu
:-DD stíham docela v pohodě B-) O vyšším obsahu uvažuji také jen kvůli zátahu když
vemou za plyn-to je mazec.ale znovu píšu jsem :lol: zatím :lol: spokojen s tím co mám
;-)
Eifel_KQ.M 13.02.2009 21:43:33

450 v poho (y)
Roman62 13.02.2009 21:49:57

No tak u té pracovky na rozdíl od sportky se spoustu výkonu ztratí v převodech,
pneumatikách apod. Takže musejí být o větším obsahu.
cort 13.02.2009 22:08:43

Nejezdím trať, bahnění jsem na chuť nepřišel a 80 km/h je až moc na polní cestě.
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Takže na mé výletnění je 250 Tomahawk dostačující, ale chci něco s předkem protože
už jsem párkrát zapadnul a jezdím často sám. Ale max 550 od amíků. :-)
franco 13.02.2009 22:33:34

Can Am Outlander Max 400 XT zatial stiha za vsetkymi aj s dvoma :-DD
Řezňa- 13.02.2009 23:59:16

Vidím že i 500by stačila. Jinak bych řekl že hodně lidi má 700 protože je maly cenovy
rozdil mezi 500 a 700.
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